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PROTOKOL nr 61
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sift w dniu 15 stycznia 2014 roku

o godzinie 1240 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco :

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej (kontynuacja- przyjecie sprawozdan).

5. Analiza Projektu Budzetu Miasta Marki na 2014 rok.
6. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.

7. Sprawy rozne.

8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej Ckontynuacja- przyjecie sprawozdan).

Przewodniczacy Komisji odczytal Protokol Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki z kontroli
w zakresie: Analiza i wykorzystanie zasob6w mieszkan komunalnych. Protokol stano wi
zalacznik nr 2.

Radny Dariusz Pietrucha zwrocil uwage, iz nie jest dobrym pomyslern umieszczenie we
wnioskach z niniejszego protokolu zapisu 0 koniecznosci czlonkostwa w Komisji
Mieszkaniowej 2-3 przedstawicieli organizacji pozarzadowych.

Przewodniczacy komisji uwzglednil w protokole sugestie radnego Dariusza Pietruchy.

W dalsze kr6tkiej dyskusji udzial wzieli m.in.; Przewodniczacy Komisji, radny Radoslaw
Dec , radny Dariusz Pietrucha, radna Elzbieta Brzozowska

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia Protokolu
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki z kontroli w zakresie: Analiza i wykorzystanie
zasob6w mieszkan komunalnych

GlosowGnie
za - 4
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 0
Protokol zostal przyjety,

Przewodniczacy komisji przypornnial, iz kolejne dwa protokoly zostaly zlecone radnemu
Radoslawowi Decowi i radnemu Pawlowi Pniewskiemu, protokoly zostana odczytane na
kolejnym posiedzeniu komisji . Przewodniczacy zwr6cil sie do radnego Deca 0 przeslanie do
czlonkow komisji niniejszego protokolu.



Przewodniczacy komisji przedstawil rowniez Sprawozdanie z dzialalnosci komisji
Rewizyjnej Rady miasta Marki w 2013 roku. Sprawozdanie stanowi zalacznik nr 3.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia Sprawozdania z
dzialalnosci komisji Rewizyjnej Rady miasta Marki w 2013 roku.

Glosowanie
za - 4
przeciw - 0
wstrzyrnalo sie - 0
Sprawozdanie zostalo przyjete.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil Z minuty przerwy.

Pkt. 5. Analiza Projektu Budzetu Miasta Marki na 2014 rok.

Projektu Budzetu Miasta Marki na 2014 rok stanowi zalacznik nr 3 do Protokolu nr 59
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 12 grudnia 2013 roku.

Radni, Burmistrz Janusz Werczynski i Skarbnik Slawomir Koc kontynuowali analize projektu
budzetu na 2014 rok.

W dyskusji udzial wzieli m.in. ; Skarbnik Slawomir Koc, Przewodniczacy Komisji, Burrnistrz
Janusz Werczynski, radna Elzbieta Brzozowska, radny Dariusz Pietrucha, radny Radoslaw
Dec.

W dyskusji .poruszano kwestie dot. m.in. ; budzetu obywatelskiego; rezerwy budzetowej ;
srodkow niewygasajacych zapisanych w projekcie budzetu; wspolpraca z firma LEKARO.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch poinformowal, iz mozna skladac wnioski do budzetu
miasta Marki na 2014 rok:

Wniosek 1: radny Dariusz Pietrucha: Zdjecie 3 tys zl w dziale 710 rozdziale 71013 § 4170
Dzialalnosc Uslugowa - Plany Zagospodarowania Przestrzennego - Wynagrodzenia
bezosobowe.

Glosowanie
za - 3
przeciw - 1
wstrzymalo sie - 0
Wniosek zostal przyjety.

Wniosek 2: radny Dariusz Pietrucha: Zdjecie 30 tys zl w dziale 750 rozdziale 75023 § 4170
Administracja Publiczna - Urzedy Gmin - Wynagrodzenia bezosobowe.

Glosowanie
za - 3
przeciw - 1
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wstrzymalo sic - 0
Wniosek zostal przyjety.

Wniosek 3: radny Dariusz Pietrucha: Zdjycie 20 tys zl w dziale 750 rozdziale 75095 § 4300
Administracja Publiczna - Pozostala Dzialalnosc - Zakup uslug pozostalych,

Glosowanie
za - 3
przeciw - 1
wstrzyrnalo sie - 0
Wniosek zostal przyjety.

Wniosek 4: radny Dariusz Pietrucha: Zdjecie 20 tys w dziale 754 rozdzial 75412 § 2820
Bezpieczenstwo Publiczne i Ochrona Przeciwpozarowa - Komenda Powiatowa Panstwowej
Strazy Pozarnej - Dotacja celowa z budzetu na finansowanie lub dofinansowanie zadan
zleconych do realizacji stowarzyszeniom.

Glosowanie
za - 4
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 0
Wniosek zostal przyjety.

Wniosek 5: radny Dariusz Pietrucha: Zdjecie 10 tys zl w dziale 754 rozdziale 75495 § 4210
Bezpieczenstwo Publiczne i Ochrona Przeciwpozarowa - Pozostala dzialalnosc - zakup
materialow i wyposazenia.

Glosowanie
za - 3
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 1
Wniosek zostal przyjety.

Wniosek 6: radny Dariusz Pietrucha: Zdjecie 5 tys zl w dziale 754 rozdziale 75495 § 4300
Bezpieczenstwo Publiczne i Ochrona Przeciwpozarowa - Pozostala dzialalnosc - Zakup uslug
pozostalych.

Glosowanie
za - 3
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 1
Wniosek zostal przyjety.

Wniosek 7: radny Dariusz Pietrucha: Zdjecie 40 tys zl w dziale 900 rozdziale 90003 § 4300
Gospodarka Komunalna i Ochrona Srodowiska - Oczyszczanie miast i wsi - Zakup uslug
pozostalych.

Glosowanie
za - 3
przeciw - 0
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wstrzymalo sie - 1
Wniosek zostal przyjety.

Wniosek 8: radny Dariusz Pietrucha: Zdjecie 20 tys zl w dziale 900 rozdzial 90095 § 4300
Gospodarka Komunalna i Ochrona Srodowiska - Pozostala dzialalnosc - Zakup uslug
pozostalych.

Glosmvanie
za - 4
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 0
Wniosek zostal przyjety,

Wniosek 9: radny Dariusz Pietrucha: Zagospodarowanie srodkow: stworzenie nowego boiska
na terenie Marcovi oraz budowa nowego oswietlenia plus utwardzenie terenu plus poprawa
komunikacji na kwote 242 tys zl.

Gloso·wanie
za - 3
przeciw - 0
wstrzyrnalo sie - 1
Wniosek zostal przyjety.

Wniosek 10: Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch: 0 zrniane kwoty przeznaczonej na
dokonczenie inwestycji zwiazanej z budowa III boiska na terenie Marcovi oraz budowa
oswietlenia i poprawa komunikacji z 242 tys zl na 217 tys zl.

Glosovvanie
za - 3
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 0
Wniosek zostal przyjety.

Wniosek 11: radny Pawel Pniewski; przeznaczenie pozostalych 25 tys zl na modernizacje
sygnalizacji swietlnej na skrzyzowaniu ulic Ok6lna i Bandurskiego, wykonanie dw6ch przejsc
dla pieszych od strony krzyza.

Glosowanie
za - 3
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 0
Wniosek zostal przyjety,

Pkt. 6. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej .

Przewodniczacy komisji poinformowal, iz nowe pisma nie wplynely.

Radny Dariusz Pietrucha poruszyl temat dot. przesluchiwania stron skarg kierowanych do
komisji oraz zwrocil uwage na mozliwosc opracowania formuly pracy, kt6ra ulatwila by
prowadzenie tego rodzaju posiedzen.
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Przewodniczacy Komisji zasugerowal aby na dw6ch posiedzeniach komisji przesluchac
strony skargi na Pania Dyrektor SP 1 w Markach kierowana przez Pania Cieslak.

Radny Dariusz Pietrucha zasugerowal aby w celu rozstrzygniecia niniejszej kwestii zwrocic
sie 0 wydanie opinii prawnej do Biura Prawnego.

Pkt 7. Sprawy r6zne.

Przewodniczacy Komisji zaproponowal aby kolejne posiedzenie odbylo Sly w I polowie
lutego 2014 roku , termin zostanie ustalony poczta elektroniczna.

Pkt 8 . Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1525 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal posiedzenie Komisj i Rewizyjnej.

protokolowala
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